
Spijk 09-06-2022

Geachte Minister,

Met verbazing heb ik kennis genomen van uw voornemen om de jacht op het konijn en het haas  in 
drie provincies te sluiten op basis van incomplete informatie.

Ik ben reeds 30 jaar in het bezit van een Nederlandse jachtakte en reeds 12 jaar heb ik de beschikking 
over een Duitse en sinds een jaar een Engelse akte.  In Nederland beheer ik rond de 1150 hectare 
vlakjacht tegen de stad Utrecht aan en gemeente Lingewaal. M.b.t regio Utrecht treft u mij dus 
persoonlijk met het beoogde plan. Bij ons thuis is het buitenleven een levensstijl. Alles onder het 
motto Wise-Use. Je oogst pas uit de natuur wanneer deze het toelaat en wanneer je er alles voor 
gedaan hebt om iets te kunnen oogsten. Met de beoogde volgende stap verdwijnt er een rijke 
historie, een levensstijl, de waardering en beleving en als laatste niet geheel onbelangrijk een stuk 
kennis. Het overdragen van kennis van generatie op generatie maakt het dat we nu heden daags nog 
steeds echte buiten mensen hebben. Die de natuur kunnen lezen aan de hand van zon, maan wind 
en regen. En die dag en nacht in het veld aanwezig zijn.

In de afgelopen 30 jaar is de hazen stand in de gebieden waar ik kom redelijk stabiel gebleven, 
ondanks verandering in vruchtgebruik en druk van de intensieve landbouw. In jaren met een koud en 
nat voorjaar waren er wat minder en in tijden van mooie voorjaren en zomers waren er wat meer. 
Dit is de natuur die zich in stand houd qua populatie groei. Tevens speelt hierbij een rol de manier 
waarop er gejaagd wordt. Laat het veld het toe? ( Ligging veld ) Zijn er genoeg? ( ½ haas per hectare 
voor normaal afschot) Is er noodzaak, schade? (fruitteelt, Akkerbouw)  Wanneer deze punten positief 
blijken te zijn kan er worden overgegaan tot een stukje afschot. Op basis van tellingen met 
warmtebeeld camera wordt een fatsoenlijk en eerlijk afschot bepaald. 

De nachtzicht apparatuur heeft rond 2000 zijn intrede gedaan met als vervolg warmtebeeld 
technologie rond 2010, dit maakt het tellen van wild nauwkeuriger. Het is jammer dat de over en 
semi overheid hier in de afgelopen 22 jaar niet echt gebruik van hebben gemaakt. De echte reële 
cijfers ontbreken dus. Met het gevolg een mogelijke sluiting op basis van onjuiste gegevens.

Wanneer er daadwerkelijk gekeken zou worden naar de cijfers van de mensen uit het veld, zou u een 
andere mening toebedeeld zijn. 

Graag nodig ik u en uw adviseurs uit voor een werkbezoek en met eigen ogen de situatie in het veld 
te beschouwen.

In afwachting van uw reactie verblijf ik.

Met vriendelijke groet,

E.C.W van Mil


